
Protokół Nr 10 /2012 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  11 czerwca 2012 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta 

Białogard na rok 2011 wraz z informacją o stanie mienia w roku 2011. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.   
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Maciej Danowski.  

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek zmieniony o 
dodatkowy pkt w sprawie zaopiniowania projektu cennika korzystania z usług i obiektów 
sportowych BOSiR w Białogardzie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
Ad 2 
 

Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2011 wraz z 
informacją o stanie mienia w roku 2011 przedstawiła Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – pytał  o jaki rząd środków mniej zapłacono podatki niż zaplanowano? 
Skarbnik – odpowiedziała, że jeśli chodzi o podatek od nieruchomości to ubywa osób 

prawnych m.in. Unicon, Mleczarnia, Spółdzielnia Pracy Chronionej. 
J.Harłacz – pytał czy właściwe będą działania, gdy Miasto przejmie budynki czy lepiej, aby 

ktoś zainwestował? Ponadto Wiceprzewodniczący Rady pytał czy były kierowane pisma do 
Urzędu Skarbowego? 

Burmistrz – wyjaśnił, że obojętnie jaka firma zobowiązana jest płacić podatki jest Wydział 
Budżetu Urzędu Miasta i windykacja, co jest monitorowane. Jeżeli firma ulegnie likwidacji 
nie będzie płatnika na przyszłość. W przypadku Mleczarni jest likwidator, ale zadłużenie 
jest tak duże, że tylko niektórzy zostaną zaspokojeni. W przypadku Uniconu – firma zmieniła 
siedzibę i majątek można przejąć w formie darowizny, wydając kilkadziesiąt tysięcy złotych  
na dozór. To duży obiekt, który jest monitorowany przez złomiarzy.  

J.Harłacz – stwierdził, że ten majątek będzie trzeba utrzymać. 
Burmistrz – powiedział, że firma Unicon przestała korzystać z budynku, bez deklaracji 

Minister Skarbu Państwa nie zgodziłby się na wyjście firmy, aby utrzymać się na rynku. 
Tam pracuje około 100 osób.  

J.Harłacz – stwierdził, że Minister zawsze będzie chciał przekazać budynek, bo będzie miał 
mniejsze koszty.  

Burmistrz – powiedział, że trzeba uregulować sprawy własnościowe. 
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Po wyczerpaniu dyskusji Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  sprawozdanie roczne z 
wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2011 wraz z informacją o stanie mienia w roku 
2011, głosując: za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 
 
Ad 3 

Projekt cennika korzystania z usług i obiektów sportowych BOSiR w Białogardzie 
przedstawiła Małgorzata Stachowiak, Zastępca Burmistrza. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – stwierdził, że należy przedstawić dotychczasowy cennik. 
Z-ca Burmistrza – powiedziała, że taki cennik jest załączony. Dodatkowo wyjaśniła, że 

wprowadzono nowe usługi jak wynajem wiaty w kwocie 200 zł jednorazowo. 
J.Harłacz – prosił, aby materiał przedstawić tabelarycznie. 
Burmistrz – powiedział, że zmiany dotyczą wynajęcia stadionu, boiska. Pozostałe rzeczy są na 

obecnym poziomie.  
 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  nowy projekt cennika 
korzystania z usług i obiektów sportowych BOSiR w Białogardzie, głosując: za-4 
(jednogłośnie). 
 
Ad 4 
W sprawach różnych głos zabrali:  
J.Harłacz – pytał co ze zwolnieniami w SP Nr 3? 
Burmistrz – odpowiedział, że Miasto dokłada dużo środków do szkół m.in. Gimnazjum Nr 1 - 

513 tys. zł, Gimnazjum Nr 2 – 509 tys. zł, SP Nr 3 – 336 tys. zł. Ogólnie w  maju dokładamy 
2 mln 501 tys. zł. 

J.Harłacz – stwierdził, że Rewident Urzędu Miasta po kontroli wyliczyła, że sprzątaczka ma 
sprzątać powierzchnię 780 m 2. 

Burmistrz – powiedział, że to wynika z przeliczenia w innych szkołach. Koszty stałe są bardzo 
duże. W SP Nr 4 była Dyrektor wprowadziła pewne zasady i finansowe reguły. Ponadto jest 
tam dobra księgowa, dlatego sytuacja finansowa  tej szkoły jest dobra. 

 
W wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
 
Ad 5 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 12.10  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
Przewodniczący  Komisji 

              
                     Maciej Danowski 

 
 


